



**JABATAN UKUR DAN PEMETAAN KEDAH KEMENTERIAN
SUMBER ASLI DAN KELESTARIAN ALAM (NRES)**

TAWARAN SEBUT HARGA KERJA

1. Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor-kontraktor BUMIPUTERA** di **NEGERI KEDAH** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dalam Gred dan Kategori yang berkenaan dan masih dalam tempoh sah laku untuk menyertai sebut harga seperti:-

NO. & TAJUK SEBUT HARGA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	TARIKH PELAWAAN	TARIKH/TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH TUTUP
JUPEMKDH SH(K)1/2024 PEROLEHAN SEBUT HARGA KERJA -KERJA PENYELENGGARAAN DAN PENGUJIAN SISTEM PENCEGAHAN KEBAKARAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI JABATAN UKUR DAN PEMETAAN KEDAH, KEMENTERIAN SUMBER ASLI DAN KELESTARIAN ALAM (NRES)	GREED G1 KATEGORI ME PENGKHUSUSAN ME02 (SISTEM PENCEGAHAN DAN PERLINDUNGAN KEBAKARAN) TARAF: BUMIPUTERA	4 JUN 2024 (SELASA)	6 JUN 2024 (KHAMIS) MASA: 10.00 PAGI TEMPAT: DEWAN SERBAGUNA JABATAN UKUR DAN PEMETAAN KEDAH, 1187 JALAN RAYA 09000 KULIM KEDAH	13 JUN 2024 (KHAMIS) JAM 12.00 TENGAH HARI

2. Kehadiran bagi sesi taklimat dan lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Pendaftaran bermula **30 MINIT AWAL** sebelum masa taklimat, **DIINGATKAN** Pendaftaran lewat **TIDAK AKAN DILAYAN** dan **TIDAK DIBENARKAN** sama sekali untuk masuk ke taklimat (**WAKIL SYARIKAT JUGA TIDAK DIBENARKAN UNTUK MENDAFTAR SERTA MENGHADIRI TAKLIMAT**). Hanya Pemilik Kontraktor/Syarikat dan Penama yang tertera di **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPPK) atau Sijil Akaan Pendaftaran Syarikat** sahaja dibenarkan untuk berdaftar dan masuk.
3. Kontraktor/Syarikat dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL dan SALINAN** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dan **Sijil Taraf Bumiputera** yang dikeluarkan oleh **Bahagian Pembangunan Kontraktor Usahawan (BPKU)** beserta satu salinan sijil-sijil tersebut.
4. Dokumen sebut harga boleh diperolehi secara percuma pada hari taklimat selepas menghadiri lawatantapak.
5. Jika Sebut harga dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar / kurier, Penyebut harga hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada tarikh tutup Sebut Harga tidak lewat dari jam 12.00 tengah hari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.
6. Dokumen Sebut Harga yang telah diisi lengkap hendaklah menggunakan sampul surat berlakri dan ditanda No. Sebut Harga "**JUPEMKDH SH(K)1/2024**" dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebut Harga di Seksyen Khidmat Pengurusan, Aras 1, Bangunan JUPEM Kedah, 1187 Jalan Raya 09000 Kulim** tidak lewat dari **jam 12.00 tengah hari, hari KHAMIS bertarikh 13 JUN 2024**.
7. Sebarang pertanyaan berkenaan sebut harga ini boleh hubungi **Sr Tan Swee Lee** melalui talian pejabat seperti di bawah.

Urus Setia Sebut Harga
Jabatan Ukur dan Pemetaan Kedah
04-4906166